
PROTOKOL NTXIV/2008

obrad XIV sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 10 stycznia 2008 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 21 radnych (100%).

W obradach uczestniczylizaproszeni go$cie wedlug zalqczonych list obecnoSci.

Porz4dek obrad

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad XIV sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad XVI sesji Rady Miejskiej
4.kzyjgcie protokolu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrzazrealizacjizadahw poprzednim okresie, zvtlaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytatna radnych
8. Zapytarua i wnioski przewodnicz4cychdzielnic i sottys6w
9. Podjqcie uchwal w sprawie:

a) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok
b) ustalenie stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla OSrodka Sportu

i Rekreacji w Ostrzeszowie (nr 75/2007)
c) programu profilaktyki i rozwiq.zywania problem6w alkoholowych oraz narkomani

dla Miasta i Gminy Ostrzesz6w na rok 2008 (nr 7612007)
d) Regulaminu przyznawania dofinansowania z Gminnego Funduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej dla mieszf<aric6w Miasta i Gminy Ostrzesz6w
inwestujqcychw przydomowe oczyszczalnie Sciek6w w latach 2007 - 2008
(w 7412007)

e) nieodplatnego nabycia nieruchomo5ci (nr 7712008),
10. Uchwalenie bud:Zetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w na rok 2008
1 1 . Odpowie dzi na interpelacje i npytama
12. Sprawy r6ime i informacje
13.Zakohczene

Do o-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie nrawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XIV sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-eo Pzedstawienie nozadliu obrad XfV sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad, kt6ry radni
otrzymali z zaproszenrem na dzisiejsze obrady.
Mariusz Witek -ZastgpcaBurmistrza wni6sl o wprowadzenie do porz4dku
obrad sesji projektu uchwaly w sprawie nieodplatnego nabycia nieruchomo-
Sci (nr 77/2008),
Rada Miejska jednoglo5nie (21 glos6w ,Zd') przyjgNazaproponowanq
zmiang porz4dku obrad XIV sesji.
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Do p-ktu 3-eo Wvb6r sekretarza obrad XIV sesii Radv Mieiskiei

Zgodrue z wczefiruejszymi ustaleniami Przewodni czqcy Rady zglosil,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Andrzej Og6rkiewicz
Radny Andrzej Og6rkiewiczwyraziL zgodp na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo5nie (21 glos6w,gd') wybralaradnego Andrzeja
O g6rkiewic za sek'relarzem obrad )OV sesj i Rady Miej skiej.

Do p-ktu 4-eo Prdiecie protokolu z obrad XIII sesii Radv Mieiskiei
Radny Slawomir Odrobiriski - setretaru obrad XIII sesji Rady
Miej skiej przedstawil wniosek w sprawie przyjgcia protok6l z poprzedriel
sesji bez odczyiania.
Wniosek stanowi zalqcznrk do protokolu.
Ponadto protok6l bylwy\ozony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o crpradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w ,gd') przyjENazgNoszony wniosek.

Do o-ktu 5-so Informacia Przewodniczaceeo Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miElzrysewinvm
P owyhsz4informacjE zloLyl Przewodni cz4cy Rady.
Informacja stanowi zaNqcznk do protokolu.

Do n-ktu Gso Sprawozdanie Burmistrza z realizacii zadaf w nonzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Burmistrz zloiryl powyhsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqcznk do protokolu.

Do p-ktu 7-eo Interpelacie i zanvtania radnvch
Radny Marek Czwordon wnioskowal o zainstalowanie nowej og6lno-
dostgpnej tablicy ogloszeri w miejsce usuniEtej na ul. Sikorskiego (orry
nowym parkingu.
Zapytal czy jest koordynowane odSnieranie ulic na terenie miasta
wskazujqc na nastgpujqce nieprawidlowoSci w tym zakresie:
- przy odSniezaniu ulic, kt6rych szerokoS6 jest wigksza od sumy dwukrotnej
szerokoSci pluga w Srodkowej czgfici jezdni pozostaje ,,wysepka" zrrjie
zepchnigtego Sniegu,

- przy odSniezaniu ulic dwukierunkolvych ptug odSnieiatykojednq strong
jezdm i niejednokrotnie zasypywany jest przylegly chodnik,

- zapytaNtak2e o zasadno56 posypywania piaskiem ulic malo uczgszczanych
lub posypywanie ulic tylko po jednej stronie jeznnt.

Radny Andrzej Manikowski wnioskowal o wystqpienie do:
- zarz4dcy drogi o zamontowanie ustawienie lawek i koszy na Smieci na ul.
Pogodnej wzdlu? ci4gu pieszo-rowerowego,

- zav4dcy drogi wojew6dzkiej nr 449 o prryjEcie inwestycji i rozpoczqcie
budowy Sciezki pieszo-rowerowej w ci4gu ul. Grabowskiej do Cla.

Radny Henryk Kajser zapytaN:
- jaka jest reakcja ze strony Wielkopolskiego Zarz$u Dr6g Wojew6dzkich

nanasze wystqpienie w sprawie podwyzszenia poboczy drogi nr 449 m
odcinku Ostrzesz6w - Roj6w,

- na jakim etapie realizacjizmjduje sig inwestycja budowy ci4gu pieszo-
rowerowego przy drodze m 449 na odcinku Ostrzesz6w - Roj6w.
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Radny Andrzej Og6rkiewiczwskazal na utrudnienie w ruchu drogowym
na ul. Chmielnej, spowodowane parkowaniem samochod6w po obydwu
stronach je zdni nawq,skim odcinku tej jednokierunkowej ulicy. Wnioskowal
o zainteresowanie sig tym problemem przez stuZby porzq$kowe.
Radny Adam Zawadaz uwagi na brak rcalizailiprzez WielkopolskiZarz4d
Dr6g Wojew6dzkich wnioskowanychprzez nas chodnik6w, ci4g6w pieszo-
rowerowych na wylotach dr6g wojew6dzkich (kierunek Roj6q Szklarki,
Grab6w), zaproponowal zargantzowanie w I kwartale 2008 roku spotkania
w celu ustalenia kolejnoSci - hierarchii zadafi i zapisania ich w planie
wieloletnim.

Do p-ktu 8-so Zanvtania i wnioski przewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nie bylo.

Obrady sesj i opu5c iNa radna Mariola Kozlowska.

I)o p-ktu 9-so Podiecie uchwal w sprawie:
a) zatwierdzenia nlanu pracy Komisii Rewizvinei na 2008 rok

Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil poryz-
szy projekt uchwaly.
Radny Henryk Kajser - Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej zaNqcznk
do powy2szej uchwaly,,Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
Ostrzesz6w na 2008 roK'.
Rada Miejska jednoglorinie (20 glo5nie ,,zd') podjgla uchwalE.
Uchwala Nr XIV/93 12008 stanowi zalqcmk do protokolu.

b) ustalenie stawek iednostkowvch dotacii nnedmiotowei dla O5rodka
Snortu i Rekreacii w Ostrzeszowie (nr 75l2007J
Mariusz Witek - ZastgpcaBurmistrza przedstawil powyhsry projekt
uchwaly.
Projekt uchwaly zostalpozytywnie zaopiniowany na wsp6lnym posiedze-
niu stalych Komisji Rady Miejskiej pod obrady sesji.
Rada Miejska 18 glosami ,Zd',2,,wstrzymuj4cymi" podjgla uchwalg.
UchwalaNr )ilV/9412008 stanowi zalqczntk do protokolu.

c) nrosramu profilaktvki i rozwiazvwania nroblem6w alkoholowvch
oraz narkomani dla Miasta i Gminv Ostrzesz6w na rok 2008
hr 761200T1
Mariusz Witek -Zastgpca Burmistrza przedstawil povtyhszy projekt
uchwaty.
Projekt uchwaly zastal po4rfywnie zaopiniowany na wsp6lnym posiedze-
niu statych Komisji Rady Miejskiej pod obrady sesji.

Y:H,:il:T#ffi ffi 
',"?#Hir""ngastronomicznychLskrepach

H'#,ffi LTil:n:ixff ffi:ir#Hi"#15",l:l:x*n
- 
#;i:* 

-sady wydawani a zezillolefi na sprzeduL napoj6w alkoholo-
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Zygmunt KuSnierczyk - Pelnomocnik Burmistrzads Profilaktyki i Roz-
wiq,4nvania Problem6w Alkoholowych wyja5nil:
-bVtV przeprowadzane kontrole w lokalach gastronomicznych i sklepaclr,
- nie wstrzymano Zadnego zezvtoleria na sprzedzl napoj6w alkoholowych
- zezv,toleria na sprzedaZ napoj6w alkoholowych s4wydawane zgodnie
ustawq o wychowani u w trzBfoi of ci i przec i w dzialarua alkoho lizmo wi.

Radny Ryszard Szymanski stwierdza, 2e kontrole przestrzsgarria ustawy
o wychowaniu w trzefu o fici i przeciw dziaNania alkoho lizmo wi przez
pracownik6w lokali gastronomicznych winni by6 przeprowadzane w go-
dzinach przedpoludniowych poniewaZ mNodzieZ, kt6ra powinna byd
w szkolach przebywaw lokalach.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wyja5nil, 2eniebyNo iadnychzgNoszefr
Policji o nie przestrzeganiu ustawy o wychowaniu w trzstwoSciiprzs-
ciwdzialania alkoholizmo wi przez pracownik6w lokali gastronomi cznych.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glo5nie ,,2-d') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XIV/95 12008 stanowi zalqczntk do protokolu.

i Gminv Ostzesziw inwestuiacych w prizvdomowe oczvszczalnie
Sciek6w w latach 2007 - 2008 (nr 7412007)
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil powyitszy projekt
uchwaty.
Projekt uchwaty zostal pozytywnie zaopiniowany na wsp6lnym posiedze-
niu stalych Komisji Rady Miejskiej pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 gloSnie ,,zd') podjEla uchwalg.
Uchwala Nr XIY I 9 6 I 200 8 stanowi zalqcmk do protokolu.

e) nieodnlatneeo nabvcia nieruchomo$ci (nr 7712008)
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil powyhsry projekt
uchwaly.
Projekt uchwaty zostal pozytywnie zaopiniowany na wsp6lnym posiedze-
niu stalych Komisji Rady Miejskiej pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 gloSnie ,,zd') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XIY I 97 12008 stanowi zaNqcntk do protokolu.

Na obrady sesji wr6cila radna Mariola Kozlowska.

Do p-ktu 10-eo Uchwalenie budZetu Miasta i Gminv Ostzesz6w na rok 2008
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil projekt uchwaty wraz
z wszystkimi zal4cznikami i uzasadnieniem.
Projekt budzetu mstalszszeg6\owo om6wiony na posiedzeniach stalych
Komisji Rady Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Radny Ryszard Szymanski zapytuje dlaczego w zal1cznrkunr 4 nale?y
zmienrf zapis ul. Jana Pawla II do ulicy Al. WolnoScina,,i" ul. Al.
WolnoSci.
Mariusz Witek - Zastppca Burmistrza - mointaby przyjqt, ul. Jana Pawla II
od. ul. KoSciuszki do ul. Al. Wolnofci i ul. Al. WolnoSci do drogi nr 11.
Radny Grzegorz Wigcek stwierdza, 2enaleZaloby zrobii ul. Al. WolnoSci
- czqSd ulicy gdzie sqdziury do ul. Grunwaldzkiej.

d)
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Mariusz Witek wyjaSnil, ?e nrejest to ul. Al.WolnoSci i nie sqwykupione
grunty oraztrt'Le ma planu przestrzennego zagospodarowania tej czgfci.
Radny Jerzy Szulczyriski twierdzi, 2e nre nalefi poszerzal ul. Al.WolnoSci
do drogi m 1 1 poniewu? stworzymy niebeTpieczny wyjazd na drogq nr I 1.
Stanislaw Wabnic proponuje zvw6ci(, do tematu poszerzeria ul. Al. Wol-
no3ci na kolejnej sesji.
Glosowanie wniosku : ul. Jana Pawla II od ul. KoSciuszki do ul. Al.Wol-
nosci i ul. Al.Wolnofici- 17 glos6w ,Zd',4,,wstrzymujqce" - wniosek
prryjEto.
Radny Slawomir Odrobinski zapytuJe dlaczego proponuje sip zmiang
zapisu ,dla uzyskania Srodk6w z PROW". Wnosi, aby nie zmienia(, zapisu.
Radny Aleksander J6zefrakwnosi takhe, aby nie zmieniaf zapisu w
punkcie 6 zat. nr 4.
Radny Edward Skr4rpek stwierdza, 2e nikt nam nie przekuire Srodk6w na
opracowanie projektu.
Glosowanie wniosku,dla uzyskania Srodk6w z PROW" -21 gNos6w ,gd'
- wniosek przyjgto.
Radny Crrzegorz Wigcek wnosi o wykre5lenie zapisu w punkcie 7 zal. nr 4
,,Wzetarg zostanie ogloszony pod warunkiem uzyskaniaSDYo warto$ci
kosztorysowej inwestycji, poniewaz jest to zapis martwy.
Radny Edward Skrzlpek zapyluJe Burmistrza czy zachowa(, mprs, o kt6ry
wnio skowal r adny Ctr ze gor z WiEcek.
Radny Marek Czwordon stwierdza, 2e:
- projektant nie przedstawil jaki bgdzie koszt krytej ptywalni,
- nie ma kosztorysu inwestorskiego krytej ptywalni.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej podkreSlil, 2e :
- jest kosztorys inwestorski na kwotE 19.800.000 zl,
- jest mo2liwo$6 pozyskania z zewnqtrz Srodk6w ok. 2 rldn. zl.
Stanislaw Wabnic wyjaSnil:
- koszt budowy krytej ptywalni 16.300.000 zlnetto,
- zanlwienie publiczne to okres ok. 3 miesiEcy (przygotowanie ogloszenia
przetargu),

- bez kredyt6w zbudhetu gminy moimaby przeznaczy1, rocnie ok.4 mlnzt
- w2009 roku prawdopodobnie bgdzie mohnpozyska6 Srodki zzewnqtrz
tylko na inwestycje roz:poczqte.

Radny Henryk Kajser stwierdza, 2e:
- zapis ten jest dobry i nie zamyka moZliwoSci starania sig oSrodki,
- rckahdej sesji Rady Miejskiej mo2naten zapis zmieni6,
- in&n gmina rie roryocrynataka powa2nej inwestycji tylko ze swoich
Srodk6w.

Radny Henryk Mackanii stwierdza, 2e
- natemat krytej plywalni dyskutowaliSmy w dniu 7 stycznia br.
- zapytuje czy, aby oglosid przetarg musimy mie6 Srodki.
Burmistrz odpowiedziaN, ire, aby oglosi6 przetargmusze by6 Srodki.
Radny Slawomir Odrobinski twierdzi, irc:
- znaczenie w sprawie budowy krytej plywalni bqdzie miala uchwala Rady
Miejskiej o inwestycji wieloletniej,

- nie ma znaczeria kiedy zostanie wykreSlony z,apis o pozyskaniu 5rodk6w.
Glosowanie wniosku o wykre6lenie zapisu ,przetarg zostanie ogloszony
pod warunkiem u zyskania 80% warto5ci kosztorysowej inwestycii" -
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14 glos6w ,,zt',2 ,Btzecitv",5 ,;wstrzymuj4cych" - wniosek przyjqto.
Radny Ryszard Szymanski zapyfie czy w zal. nr 4 w czgsci II punkt 4
bpdzie dopisek,,oSwietlenie Baszty Kazimierzowskiej".
Burmistrz wyjaSnil, ze tak.
Radny Adam Zawadawnosi o dopisanie na stronie 5 uzasadnienaprzed
zapisem 120.00 zl- dofinansowanie ci4g pieszo-rowerowy ........
,,Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej dokona przeglqdu tech-
nicznego dr6g, wytypuje odcinki do rcalizacji, informuj4c radnych
i Burmistrza".

Glosowaniepowyinzego wniosku: - 21 glos6w ,gd' - wniosek przyjgto.
Radny Grzrgorz Wigcek wnosi o wykreSlenie kwoty 50.000 zl na budowg
sali gimnastycznej w Rogaszycach poniewaZ Srodki te przepadn4.
Burmistrz wyjaSnil, 2e Srodki nie przepadn4, tylko zmnejszy sig kredyt
gminy. Ponadto mieszkaricy wsi Rogaszyce majqzapewnienie posla An-
drzqa Grzyba pomoc w uzryskaniu Srodk6w zzewnqtrz na budowp sali
gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Rogaszycach.
Radny Jerzy Szulczyfski zapytuje czy inni poslowie te?uryaZali pomoc
w uzyskaniu Srodk6w zzewnqtrz.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odpowiedzial, Ze nic mu nie jest wiadome.
Radny Henryk Kajser zapytuJejak tworzy sig rezerwg kryzysow4.
J6zef Bukiewicz- Skarbnik wyjaSnit ze jest to nowy przepis i w budZecie
musi by6 zabezpieczana kwota na rezerc,ry kryzysow4.
Radny Marek Czwordon pwt6rzytwniosek o dofinansowanie zakupu
samochodu dla Ochotniczej Struiry Pozarnej w Ostrzeszowie w kwocie
200 tys. zN poprzez zwigkszenie defi cytu budzetowego.
Radny J erzy Snic,zyriski zapytuje czy Srodki zabezlpieczone na rezerwQ
kryzysow4nie mo2na by przeznaczy| radotacjg do zakupu samochodu \
dla OSP.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdza, Ze obok mamy straz paristwowe
i nie widzi potrzeby dofinansowywania zakupu samochodu dla OSP.
Burmistrz stwierdza" ire:
- wniosek OSP wptynal po terminie,
- radny skoro sklada wniosek winien wskaza6 ir6d\o finansowania.
Radny Henryk Mackani6 przypomnial, ze radny Marek Czwordon wskazal
deficyt budZetowy.
Burmistrz podkreSlif 2e nie wyraha zgody na nvigkszenie deficytu.
Radny ma prawo z\o?entawniosku o dofinansowanie.
Radny Aleksander J6zefiakpoinformowal, Ze Komisja Budzetu i ..... ana-
lizowalawniosek OSP i newyrazrlazgody na dotacjg do zakupu samo-
chodu dla OSP.
Radny Marek Czwordon podkre$lil, ze:
- jednostka OSP w Ostrzeszowie jest w krajowym systemie ratowniczo-
ga5niczym i winna byd odpowiednio wyposaZona,

- dla Urzgdu Miasta i Gminy kupilo siE a dla OSP nie mozna.
Burmistrz podkreilil, 2e napotrznby gminy uzyczaN swojego samochodu
przez trzy kadencj e samorz4du.
Radny Jan G6ra wnosi o przeglosowanie wniosku i zamknigcie dyskusji.
Glosowanie wniosku zgloszonego przezradnego Marka Czrvordona
w sprawie dofinansowania 200 tys. zl. do zakupu samochodu dla
Ochotniczej StraZy Pozarnej w Ostrzeszowie - 4 glosy ,,zd', g ,,przeciwo',
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8 ,,wstrrymuj4cych" - wniosku nie przyjgto.
Radny Aleksander J 6zefrak - Przewodniczqcy Komisji BudZetu
i Przestrzegania Prawa zaponnlRadg Miejsk4ze Stanowiskiem Komisji
Komisji Budzetu iPrzestrzegania Prawa w sprawie projektu budzetu
Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2008 rok.
Stanowisko Ko misj i stanowi zalqcznik do protokolu.
Radny Henryk Kajser zapytaldo kt6rego projektu jest to opinia Komisji.
Radny Aleksander J6zsfrak wyja5nil, 2e do projektu poprawionego o wnio-
ski przyjgte przez KomisjE Budzetu i .... zposiedzeri stalych Komisji Rady
Miejskiej.
J6zef Bukiewicz- Skarbnik przedstawil Radzie Miejskiej Uchwalq
Nr SO 3ll4-PB/Ka/07 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia
5 grudnia 2007 roku w sprawie wpaheniaopinii o projekcie budzetu
Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2008 rok.
Przedstawiona uchwala stanowi z-alqcntk do protokolu.
Rada Miejska 17 glosami ,,zd', 4,,wstrzymujqcymi" uchwalila bud:Zet
Miasta i Gmina Ostrzesz6w na 2008 rok.
Uchwala Nr XIV/98 12008 stanowi zaNqczntk do protokolu.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, ire, F.ada Miejska uchwalila
budzet Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2008 roki2yczyl Burmistrzowi
powodzenia w realizacji budZetu dla dobra mieszkaric6w gminy.
Burmistrz podzigkowal Radzie Miejskiej za uchwalenie budzetu oraz
wszystkim, kt6rry pomogli przy opracowaniu projektu budzetu.
Zapewnil,2e dolofi starari by budzet byl w pehtinealizowany i zgodnie
z obowrrylttj4cymi przepisami dla dobra mieszkaric6w miasta i gminy.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oglosil 30 minutow4przerwQ w obradach
(godz.t2fl - lf.u).

Po przerwie na obrady sesji nie wr6cil radny Slawomir Odrobiriski.

Do p-ktu ll-eo Odoowiedzi na interpelacie i zapvtania
Stanislaw Wabnic - Burmistrz odpowiadaj qc na zgloszone interpelacje
i wnioski:
- radnemu Markowi Czwordonowi - ustawimy og6lnodostgpnqtablicg
na parkingu przy trl. Gen.Sikorskiego. OdSnieiane na terenie miasta
prowadzi ZakNaA Oczyszczania - nadzoruj e WydziaN Inwestycji i Gos-
podarki Komunalnej,

- radnemu Andrzejowi Manikowskiemu - Wydziat Inicjatyw i Gospodarki
Komunalnej skontaktuje sig z soltysem wsi Olszyna w sprawie ustawienia
lawek i koszy na Smieci. W sprawie budowy Sciezki pieszo-rowerowej
w ci4gu ul. Grabowskiej do Cla wystqpimy do zarz4dcy drogi,

- radnemu Henrykowi Kajser - zglosiliSmy problem pobocza drogi nr 449
w Rojowie i budowy ci4gu pieszo-rowerowego przy tej drodze - nie ma
ieszcze decyzji, nie uchwalono budzetu przez Sejmik Wojew6dzki,

- radnemu Andrzejowi Og6rkiewiczowi- zglosimy Strazy Miejskiej
problem mieszkaric6w ul. Chmielnej. Na ul. Chmielnej s4koperty
dla inwalid6w,

- radnemu Adamowi Zauradzie -poczyntmy starania zorgantzowania
spotkania z WDDW w sprawie budowy ci4g6w pieszo-rowerowych
i remontu dr6g wojew6dzkich na terenie naszego miasta i gminy.
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Do o-ktu 12-eo Sprawv r6ine i informacie
Radny Jerzy Snic.zyfski poinformowal, 2ew Ostrzeszowskim Centrum
Kultury s4dwie tablice ogloszeniowe, kt6re po renowacji mog4by6
wykorzystane.
Radny Jan G6ra proponuje, aby na obrady sesji zaprosii przedstawicieli
Wojew6dzkiej Dyrekcji Dr6g.
Radny Ryszard S4/mafski poinformowal, 2e Starostwo Powiatowe
zakupilo przenoSne nagloSnienie do sali sesyjnej. Czy nie naleialoby
wypoirycza€, i korzysta6 z niego podczas obrad sesji.
Radny Edward Skr4rpek - Przewodniczryy Rady Miejskiej poinformowal:
- kolejna sesja odbEdzie sig w dniu 21 lutego br.,
- otrzymali{imy Lyczenia noworoczne od Zwiryku Gmin i Powiat6w Wiel-
kopolskictr,

- prrypomnial o dostmczeniu zdjEf do legitymacji radnych.
ZloLryl radnym i wszystkim obecnym oraz ich rodzinom fi cznnia
noworoczne.

Do n-ktu 13-so Zakofczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim zaudzialw obradach izafunfi obrady XIV sesji
Rady Miejskiej.
Rada podjEla 6 uchwal.
Rada rozpoczg\aobrady o godzinie l0@, azakoitczyla o godzinie 134.

Sekretarz
obrad XfV sesji Rady Miejskiej

Andzej Og6rkiewicz

Protokolowala

i'
INS PEKTOR

rb,ProLul
Stefaqtia Budhiewifz
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